

# SO FINDEN SIE UNS

## HOW TO FIND US



### MERCURE HOTEL FRANKFURT ESCHBORN OST

HELFMANN-PARK 6  
65760 ESCHBORN | GERMANY  
T +49 06196 901-0 | F +49 6196 7790-900  
E-Mail: h0491@accor.com



### MIT DEM AUTO

- **Aus Richtung Kassel:** Von der A5 wechseln Sie auf die A648/A66 Richtung Wiesbaden bis zur Ausfahrt Eschborn.
- **Aus Richtung Wiesbaden:** Nehmen Sie die A66 (von Köln über die A3 kommend) und fahren Sie Eschborn ab.
- **Aus Richtung Basel:** Die A5 führt Sie bis zur Ausfahrt Eschborn. Bitte halten Sie sich nach der Ausfahrt Eschborn in Richtung Eschborn-Ost. Das Hotel befindet sich im Gewerbegebiet Ost.

### MIT DER BAHN

S3 (Bad Soden) oder S4 (Kronberg) vom Hbf. Frankfurt bis nach Eschborn-Süd. Die Station Eschborn-Süd ist ca. 900 m vom Hotel entfernt. Ein kostenfreier Shuttle-Bus fährt montags bis freitags von 6.26 bis 19.41 Uhr (von der Feldseite am Bhf.) ab. Genaue Abfahrtszeiten erhalten Sie vom Hotel. Das Hotel ist auch bequem zu Fuß zu erreichen.

### MIT DEM FLUGZEUG

Vom Flughafen Frankfurt am Main erreichen Sie unser Hotel bequem mit dem Taxi in ca. 15 Min. Alternativ fahren Sie mit der S8 oder S9 bis zum Hbf. Frankfurt, dort steigen Sie um in die S3 oder S4. Fahren Sie wie oben beschrieben weiter zum Hotel.

### BY CAR

- **From Kassel:** change from the A5 motorway to the A648/A66 towards Wiesbaden and take the exit "Eschborn".
- **From Wiesbaden:** take the A66 motorway (coming from Cologne on the A3 motorway) and take the exit "Eschborn".
- **From Basel:** on the A5 motorway, take the exit "Eschborn", then head for Eschborn-Ost. The hotel is located within "Gewerbegebiet Ost" (industrial estate east).

### BY TRAIN

From "Frankfurt Hbf." (central station) take the S3 (to Bad Soden) or the S4 (to Kronberg) and get off at "Eschborn-Süd". The railway station is about 900 m from the hotel. A free shuttle bus service is available Mondays to Fridays from 6.26 am to 7.41 pm, departing from the open field side of the station. Departure times are available at the hotel. The hotel is also within convenient walking distance.

### BY PLANE

Coming from Frankfurt Airport, our hotel is conveniently accessible by taxi in about 15 min. Alternatively, take the S8 or S9 local train to "Frankfurt Hbf." (central station), and then the S3 or S4 local trains. Continue as described above.



mercure.com